
 

 
 

 

Poznań, 7 września 2017 roku 

 

 

Interpelacja 

ws. tegorocznej organizacji imienin ulicy Św. Marcin w Poznaniu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

W związku z rozpoczętym remontem ulicy Święty Marcin uprzejmie proszę o 

informację, czy coroczny przemarsz Świętego Marcina (z okazji imienin ulicy) będzie w tym 

roku odwołany, czy będzie on przebiegał inną trasą?  

Obecnie ulica nie nadaję się do przeprowadzenia tej unikatowej i bardzo popularnej 

zarówno wśród Poznaniaków, jak i turystów imprezy. Byłoby bardzo dużą szkodą dla miasta, 

gdyby w tym roku impreza się nie odbyła. Jeśli zaś miałaby ona mieć inną trasę lub 

harmonogram, aniżeli w latach ubiegłych, to informacja ta już teraz powinna być podana do 

wiadomości publicznej celem poinformowania zainteresowanych mieszkańców i turystów. 

. 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


